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HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 
Zagreb, Pavla Hatza 5/III 
 
 
UPRAVNI ODBOR 
 
 

ZAPISNIK 
sa sjednice Upravnog odbora Hrvatskog pčelarskog saveza („HPS“ ili „Savez“) 

održane elektronskim putem 3. listopadda 2022. godine 
 
Članovi Upravnog odbora koji su elektronskim putem sudjelovali u radu sjednice: 
 

DRAŽEN KOCET (predsjednik) SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

DAVOR TARITAŠ BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

 

STJEPAN ARAČIĆ BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

 

VLAHO KOMPARAK (dopredsjednik) DUBROVAČKO-NERETVANSKA ŽUPANIJA 

 

DRAGUTIN VEDAK GRAD ZAGREB 

 

KREŠIMIR BRONIĆ (dopredsjednik) ISTARSKA ŽUPANIJA 

 

IVAN PUŠKARIĆ KARLOVAČKA ŽUPANIJA 

 

JOSIP PINTAR KOPRIVNIČKO-KRIŽEVAČKA ŽUPANIJA 

 

DAMIR KROG (dopredsjednik) KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

 

SANJIN ŽARKOVIĆ LIČKO-SENJSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO TRUPKOVIĆ MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO TOMIĆ OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO BALEN POŽEŠKO-SLAVONSKA ŽUPANIJA 
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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

 

DAMIR BUKVIĆ SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

 

IVAN MRAVAK SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO MRĐEN ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

 

MARTIN GAŠPAREVIĆ VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

 

DUŠKO GRDIĆ VIROVITIČKO-PODRAVSKA ŽUPANIJA 

 

STANKO ČULJAK (dopredsjednik) VUKOVARSKO-SRIJEMSKA ŽUPANIJA 

 

MARKO KNEŽEVIĆ ZADARSKA ŽUPANIJA 

 

ŽELJKO VUKIĆ (dopredsjednik) ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

 

 
 
Gospodin Kocet je članovima Upravnog odbora predložio raspravu elektronskim putem o 2 
(slovima: dvije) točke dnevnog reda kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 

ELEKTRONIČKE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HPS-a 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Donošenje Odluke o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije pčelara i pčelinjaka (dalje: 
„EPP“) i ažuriranja podataka u EPP-u za 2023. godinu 

Dana 28. rujna 2022. Savez je u Ministarstvu poljoprivrede RH potpisao Ugovor o dodjeli financijskih sredstava, 
KLASA: 402-01/22-01/15, URBROJ: 525-13/868-22-1 od 14. rujna 2022., u iznosu od 1.000.000,00 kn (slovima: 
milijun kuna) za obavljanje poslova ažuriranja broja košnica na godišnjoj razini na čitavom području RH koji 
obuhvaćaju: 

 naknadu za rad i edukaciju povjerenika pčelinje paše; 

 nabavu potrebnog uredskog materijala i opreme koja se koristi za poslove ažuriranja broja košnica; 

 troškove IT podrške za potrebe ažuriranja broja košnica (održavanje informatičke opreme te održavanje i 
nadogradnja poslovno-informacijskih sustava). 

Kako bi Savez što prije počeo sa poslovima ažuriranja EPP potrebno je da UO donese Odluku o visini naknade koja 
će se povjerenicima pašnog reda isplaćivati na ime ažuriranja podataka o pčelarima i o broju košnica. 

 

Predlaže se da naknada koja će se povjerenicima pašnog reda isplaćivati na ime ažuriranja podataka o pčelarima i 
o broju košnica u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2023. godinu iznosi 2,00 kn (slovima: dvije kune) bruto po 
ažuriranoj košnici. 
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Iz predloženog dnevnog reda proizlazi da je HPS sklopio Ugovor o dodijeli financijskih 
sredstava s Ministarstvom poljoprivrede čime se nastavlja dosadašnja dugogodišnja uhodana 
praksa financiranja rada povjerenika pašnog reda; temeljem kojeg Ugovora su HPS-u 
dodijeljena financijska sredstva u iznosu 1.000.000 kuna, što predstavlja povećanje u odnosu 
da prijašnje ugovore; dodijeljena financijska sredstva su namjenska te se smiju koristiti za gore 
navedene 3 svrhe, a koje su iste kao i zadnji ugovor sklopljen  sa resornim ministarstvom; 
Predsjedništvo prijedlogom od 2,00 kune / košnicu u bruto iznosu predlaže povećanje naknade 
za rad povjerenika pašnog reda (naknada je do sada iznosila 1,5 kune/ košnici bruto) kako bi se 
što ekonomičnije iskoristila dodijeljena sredstava. 
 
Članovima Upravnog odbora daje se na raspravu i glasovanje donošenje odluke o raspodijeli 
dodijeljenih financijskih sredstava. 
 

G. Mravak u raspravi iznosi: 

„Poštovane kolege, 

Smatram da nema potrebe za elektroničkom sjednicom U.O. jer nije tako žurno, evidencija traje do 
31.12.2022. 

Trebali bi znati koliko je predviđeno sredstava za ostale točke programa? 

Jedino navedeno je program od 2 kn za povjerenike. 

Zbog navedenog ne želim sudjelovati na sjednici jer se prvo treba dobro pripremiti da bi se moglo 
glasati i odlučivati.“ 

 

Također g. Mravak postavlja upit g. Komparku „Koji su prioriteti?“ 

 

G. Knežević u raspravi iznosi: 

„Poštovani. 

Mišljenja sam da treba sagledati  sve potrebe i napraviti cjelovit plan. Nisam za ovakav način 
odlučivanja.“ 

 

G. Taritaš u raspravi iznosi: 

„Poštovani članovi UO 

Biti povjerenik pašnog reda na Bilogori ili na Banovini ili u Zagrebu nije isto. Povjerenik pašnog reda 
koji samo vrši evidenciju ne može dobiti isti iznos kao povjerenici koji se nalaze na područjima koja su 
vrlo interesantna za seleće pčelare. Ovdje ne vidim plan iz kojeg je vidljivo na koji će način povjerenici 
naplatiti svoj rad kod zbrinjavanja selećih pčelara. Nije vidljivo i na koji će se način "kažnjavati" 
povjerenici koji ne rade svoj posao. Ne vidim niti plan i program edukacije povjerenika. Nije predočen 
ni financijski plan razrađen po navedenim stavkama. Bilo bi dobro znati koja je konkretno (izraženo u 
kunama) razlika između bruto i neto iznosa. Uz to iznos je trebao biti izražen i u eurima. 

Zašto za detaljnija objašnjenja trebamo čekati sjednicu uživo, a sada navrat nanos donositi odluke bez 
rasprave i detaljne analize. Vremena smo imali na pretek, znali smo da nam predstoji odlučivanje o 
ovoj točki, ali nas članove UO opet se dovodi pred zid da moramo u vrlo kratkom vremenu odlučivati o 
vrlo važnim pitanjima. Žalosno je da se iz godine u godinu ponavljaju iste stvari i isti način rada koji ide 
na štetu svih pčelara i HPS-a.  

Ovim putem zamolio bih sve članove UO koji su i povjerenici pašnog reda da se izuzmu iz glasanja o 
ovoj temi. 

HPS je institucija, a pčelari su vrlo vrijedni ljudi, imajmo poštovanja prema njima.“ 

 

G. Kocet daje pojašnjenja: 

„Poštovane kolege ! 

Uključujem se u raspravu po ovoj točci dnevnog reda sa nekoliko pojašnjenja vezanih uz ovu 
elektronsku sjednicu. 
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* Potrebno je svakako pojasniti ovu situaciju jer sa nama su i članovi i zamjene članova u upravnom 
odboru koji još do sada nisu bili u prilici sudjelovati u odlučivanju o visini naknade koja se isplaćuje 
ugovorom o dijelu prema našim  pašnim  povjerenicima gdje UO svake godine donosi odluku o bruto 
iznosu.  

* Taj iznos je do sada bio u bruto iznosu od 1,5 kn na jednu prijavljenu pčelinju zajednicu. Ako to 
pomnožimo sa brojem košnica ispadalo je to oko cca 700 000 kn od ukupnih prošle godine ugovorenih 
950 000 kn. Dio od toga iznosa bio je namijenjen za dio plače voditelju potpora, a dijelom za ostale 
troškove koji su  navedeni u ovogodišnjem ugovoru koji je različit od prošlogodišnjeg. U tome dijelu 
plača više nije prihvatljiv trošak već od prošle godine.  

*Na sjednici predsjedništva održanoj 28.09.2022. je dato mišljenje da se ove godine po prijavljenoj 
zajednici  predloži 2 kune. Ova sredstva od 1 000 000 kuna su prebačena sa konta ministarstva 
poljoprivrede koja su bila u rezervi ako komisija iz EU-a ne prihvati financiranje početka evidencije iz 
sredstava sektorskih intervencija za 2023. To se i dogodilo pa je odlučeno tako kako je odlučeno. 
Naravno i cijeli proces evidencije kasni mjesec dana naravno ne krivicom HPS-a već ovom novom 
situacijom sa sektorskim potporama. 

Naglašavam da se ovaj proces radi po starom modelu, a da će se po novom preko sektorskih 
intervencija odrađivati tek nagodinu. 

* Ako predložimo manji iznos po košnici postoji realna opcija da više sredstava vratimo nazad u 
proračun što nam nije u interesu.  Ako predložimo više od 2 kune onda imamo mogućnost da kao 
Savez moramo dodati svoja sredstva. Ovaj iznos se čini razumnim jer je procjena da ako i imamo  
povećanje zajednica u odnosu na prošlogodišnju dojavu za  40 000 ostaje dovoljno prostora za 
plaćanje, a da ne moramo davati svoja sredstva iz članarine. Problem je u tome da ugovore moramo 
potpisati unaprijed  sa iznosom po košnici ne znajući kako će evidencija u konačnici izgledati prema 
broju košnica. 

* Što se tiče iznosa po košnici u bruto iznosu on se sa ove 2 kune povećava za 34 % u korist 
povjerenika u odnosu na ugovore zadnjih godina.  

Pozivam vas da podržite ovaj prijedlog te da možemo što prije krenuti sa prikupljanjem podataka za 
evidenciju koju radimo za ministarstvo poljoprivrede. 

Kolege ako još ima kakvih nejasnoća stojimo vam na raspolaganju !“ 

 

„Evo kako ja i kolega Taritaš pišemo u isto vrijeme dajem sljedeće tumačenje. 

Kolega Taritaš je imao prezentaciju sektorskih potpora u Bjelovaru pa stičem dojam da  je isto 
prespavao ili je gospođa Duvnjak iz ministarstva zaboravila spomenuti novu potporu za povjerenike pa 
se onda unaprijed ispričavam ako je tako. 

Od 2023 u planu sektorskih potpora je predviđena naknada povjerenicima i za organizaciju selećeg 
pčelarenja. 

Kolega Taritaš je već dva puta do sada podržao ovaj model plaćanja od 1,5 kuna po košnici bez 
ikakvih prijedloga o kojima sada govori , pa me iskreno čudi da ne prihvaća povećanje naknade prema 
povjerenicima od 34 %. 

Svi skupa ćemo predložiti kao tijelo upravljanja  pravilnik o sektorskim potporama koji ide od 
1.1.2023.“ 

 

G. Taritaš daje repliku: 

„Prezentacija sektorskih potpora na Bjelovarskom sajmu bila je za sve pčelare. 

Kolega Taritaš nije prespavao prezentaciju već je sat i 45 minuta sa gđom Duvnjak i još pet pčelara 
raspravljao o svakoj točki prezentacije s time da nam je fokus bio na točkama koje idu u korist što 
većem broju pčelara. Također sam nakon toga od predsjednika Koceta tražio da što prije krenemo u 
izradu Pravilnika o sektorskim intervencijama  kako nas opet ne bi iznenadio poziv iz Ministarstva 
poljoprivrede da damo svoje prijedloge. No predsjednik Kocet nije se složio sa mojim prijedlogom. 

Gospodine predsjedniče gdje ste u mom prethodnom mailu pročitali da sam protiv predložene 2 kn po 
košnici. Dapače tražio sam i podmirenje troškova za povjerenike koji zbrinjavaju seleće pčelare.“ 

 

G. Žarković u raspravi iznosi: 

„Poštovani! 
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Nerazumljivo mi je da se o ovako važnoj temi raspravlja na ovaj način a pogotovo obzirom na iznos 
koji je ogromno velik. Nejasnoća i upitnika je puno o kojima se na ovaj i ovakav način jednostavno ne 
može kvalitetno raspravljati  a onda i doći do najboljih rješenja za svih. 

Lijepo Vas Predsjedniče molim da povučete ovu elektronsku Sjednicu obzirom na važnost teme i da o 
svemu raspravimo, nađemo najbolja rješenja za svih i donesemo odluku na Sjednici Upravnog odbora 
u živo koju ste najavili za 14 dana. 

Ne vidim ništa sporno što bi se do tada moglo dogoditi po pitanju navedene teme. Molim Vas da nam 
za tu sjednicu  u materijalima dostavite Ugovor koji je sklopljen sa ministarstvom pa ćemo možda biti 
svi skupa pametniji i konstruktivniji. 

Vas Tajniče i Vas Predsjedniče molim, ne prvi puta, kada sazivate elektronsku Sjednicu da odvojite 
vrijeme(dane) za raspravu od vremena (dana) za glasanje. Ne može i ne smije u jednoj točci biti 
rasprava i glasanje. Molim vas da to više ne činite?“ 

 

G. Čuljak u raspravi iznosi: 

„Poštovani , vidim da se rasprava počela voditi o pitanjima koja nisu koliko ja razumijem tema. 
Osnovno pitanje je želimo li donijeti odluku da se platiti pašnim povjerenicima po dvije kune bruto za 
svaku evidentiranu košnicu. Bez te odluke koju je u pravili do sada  donosio UO ne može se nastaviti 
sa aktivnostima prikupljanja godišnjih dojava. To je po meni jednostavno pitanje. Ako smatrate da je 
procjena kriva i da od odobrenih milijun kuna za evidenciju pašnim povjerenicima treba isplatiti više 
recite koliko.  Sve ostalo je prodavanje  magle. Pitanje Vama koji tražite odgodu jeste li upoznali pašne 
povjerenike sa svoga područja da odugovlačite sa ovom odlukom i da im želite tim postupkom skratiti 
vrijeme evidencije.“ 

 

G. Trupković u raspravi iznosi 

„Poštovani, 

kao osoba koja je povjerenik pitam:  kad bi onda trebalo raditi evidenciju, sjediti za računalom kroz 
Božić i Novu godinu umjesto da se počne odmah. 

Pčelari traže, a posebno novi, da prijave broj zajednica ili upis. Da im kažem moramo pričekati da UO 
HPS donese odluku. 

Članovi UO pitajte svoje povjerenike na terenu ( i onako puno puta čujem moram se konzultirati s 
bazom)“ 

 

G. Mrđen u raspravi iznosi: 

„Neznam zasto se spominje da se nema vrimenea valjda godina ima 365 dana a povjerenik i do sada 
je imao 1.5 po kosnici tako nevidim bas da moramo trcat za povecat za po kune ma ocemo nije sporno 
al nacin hitno hitno hitno ka da radimo na hitnoj“ 

 

G. Gašparević u raspravi iznosi: 

„Poštovanje, 

Sukladno predloženom dnevnom redu elektroničke sjednice UO HPS-a dajem sljedeće mišljenje. 

U točki dva navedenog poziva potpisan je Ugovor između HPS-a i Ministarstva poljoprivrede 28.rujna 
2022. o dodjeli financijski sredstva. 

- tražim Ugovor da se dostavi članovima UO HPS-a obzirom da trebamo glasati u svezi naknade 
pašnim povjerenicima što nije upitno. Da bi mogao glasati prvo se trebam o navedenom Ugovoru 
informirati i sadržaju samog Ugovora. 

- naknada za rad pašnog povjerenika od 2 kn je prihvatljiva ali tražim objašnjenje (tko i kada će 
provoditi edukaciju pašnih povjerenika), te koliko je novca poziocinirano na ovu stavku. 

-nabava uredskog materijala i opreme za ažuriranje broja košnica...tražim specifikaciju navedenog i 
koliko je novaca za ovu aktivnost pozicionirano. 

- troškovi IT podrške, ( održavanje informatičke opreme,i nadogradnja poslovno-informacijskog 
sustava)..tražim objašnjenje za navedene troškove pomstvkama i vrstama te koliko je novaca 
određeno za ove aktivnosti. 
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Obzirom da je sjednica UO najavljena 18 listopada 2022. ne vidim razlog za hitnost ove sjednice i 
tražim da se ista povuče dok ne dobijemo svi odgovore na pitanja koja sam postavio. 

Ovdje nitko ne odugovlači nikakve Odluke niti "prodaje maglu" već samo traži odgovore na dostavljeni 
materijal.  

Također bih sve zamolio da u komunikaciji ne vrijeđa se nikoga niti napada po bilo kojoj osnovi, pravo 
članova UO je da propitkuje i traži odgovore na sve nejasnoće kod donošenja Odluka. 

Suština priče nisu 2kn za pašnog povjerenika i donošenje Odluke već davanja odgovora na 
postavljena pitanja i objašnjenja članovima UO o detaljima Ugovora potpisanog i specifikacija troškova 
koji se ovdje predviđaju, a ne mogu se iščitati 

Također želim dodati da ovo nije Sjeverna Koreja, sloboda mišljenja i govora zajamčena je svima i 
molim vas dostojanstva, te parlamentima malo više.“ 

 

G. Tomić u raspravi iznosi: 

„Poštovane kolege 

Kolege Taritaš je u svom mailu naveo nekoliko zapažanja i pitanja na koje nije dobio odgovor , ja ih 
ponavljam i očekujem jasan i glasan odgovor bez prozivanja. 

Po meni uopće nisu sporna sredstva za povjerenike nego kako potrošiti cca 300 000 kuna u tome je 
bit. 

Naknada za rad i edukacija - gdje je plan i tko će to raditi , koliko  sredstava . . 

Nabava opreme , koje opreme i za koga . Kolika su sredstva predviđena za to. Zadnji je put kupljena 
nekakva oprema što je kupljeno, o tome nije je informiran UO. 

Troškovi IT koliki , pa zar ih već ne plaćamo sada. 

Sad vidimo da se zbog ovog sastalo predsjedništvo i donijelo odluku u raspravi ,što će vam onda UO   
provedite je i stvar je riješena  u čemu je problem.“ 

 

G. Bronić u raspravi iznosi: 

„Razgovarao sam sa pašnim povjerenicima koje sam kontaktirao telefonski. Oni su izrazili su 
zadovoljstvo mogućim povećanjem prijedloga iznosa na 2,00kn po košnici kao i da možebitni ostatak 
sredstava već sad planiramo u obliku prioriteta za nabavu IT opreme za pašne povjerenike“ 

 

G. Taritaš moli prebacivanje sjednice UO najavljena za 18.10. na dan 15.10. radi poslovnih obveza. 

 

G. Balen u raspravi iznosi: 

„Poštovane kolege, 

drago mi je da o ovakvim banalnim stvarima možemo glasati na elektroničkoj sjednici umjesto da 
trošimo vrijeme na sjednici uživo. 

Kao pašni povjerenik u potpunosti sam zadovoljan sa predloženim povećanjem. Pojedini članovi UO 
zaboravljaju da su nekada taj dio posla radile "agencije" i da su pčelari sami platili troškove ažuriranja, 
koji su bili daleko veći nego danas. Zaboravljaju da su nakon toga pašni povjerenici sami skupljali 
novac za troškove vođenja katastra. Pitajte svoje povjerenike-bazu dali su oni zadovoljni sa 
predloženim iznosom? Koliko smo složni u HPS-u taj posao mogao bi ponovno biti vraćen 
"agencijama". 

Kada podijelite milijun kuna sa brojem prijavljenih košnica ostati će neka sića, a ja ću kao i svake 
godine tražiti izvješće od Saše o utrošenim sredstvima. I tada je vrijeme za analizu, uočavanje i 
ispravljanje možebitnih propusta.“ 

 

G. Kocet daje odgovor na zahtjev g. Taritaša: 

„Poštovani ! 

Teško je svima udovoljiti i to mi je sada jasno.  

Predsjednik sada ima malo više obveza tokom vikenda jer su krenule pčelarske manifestacije pa ni 
sam toga 15.10. nisam u mogućnosti  

biti na sjednici radi prije preuzetih obveza pčelarskih događanja kao i još nekoliko članova UO koji te 
manifestacije imaju u svojim udrugama ili idu na druga događanja na koja su pozvani. 
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U daljnjim aktivnostima ću svakako gledati da sjednice budu i Subotom da olakšamo rad onima koji su 
u radnom odnosu. 

Vjerujem Davore da ćete naći mogućnosti za dolazak ili čete poslati svoju zamjenu.“ 

 

G. Trupković u raspravi iznosi: 

„Slažem se i s Davorom, teško je dobivati slobodni dan (posebno jer je ostalo malo godišnjeg 
odmora). A svaka naša sjednica košta ( koliki je ustvari trošak jedne sjednice UO). Tako da se neke 
stvari mogu odraditi i elektronskim putem.“ 

 

Utvrđeno je da su raspravi elektroničkim putem prisustvovali 21 član UO, čime je utvrđen kvorum 
te sve odluke donesene na ovoj elektroničkoj sjednici UO su pravovaljane. 

 

Tijekom rasprave 14 članova UO glasalo je „ZA“ predloženi dnevni rede te prijedlog Predsjedništva da se 
financijska sredstva temeljem Ugovora o dodijeli potpisanog s Ministarstvom poljoprivrede rasporede na 
način da naknada za rad povjerenika pašnog reda na ime ažuriranja podataka o pčelarima i o broju 
košnica u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2023. godinu iznosi 2,00 kn (slovima: dvije kune) bruto po 
ažuriranoj košnici. 

 

 

AD/ TOČKA 1. Prihvaćanje dnevnog reda 
Sa 14 glasova „ZA“, 7 „neizjašnjena“ (g. Mravak, g. Knežević, g. Taritaš, g. Žarković, g. Mrđen, g. 
Gašparević, g. Tomić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je prihvatio dnevni red. 
 
 

AD/ TOČKA 2. Donošenje Odluke o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije 
pčelara i pčelinjaka (dalje: „EPP“) i ažuriranja podataka u EPP-u za 2023. godinu 

Sa 14 glasova „ZA“, 7 „neizjašnjena“ (g. Mravak, g. Knežević, g. Taritaš, g. Žarković, g. Mrđen, g. 
Gašparević, g. Tomić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova donio je Odluku o dodjeli sredstava za 
obavljanje poslova vođenja Evidencije pčelara i pčelinjaka (dalje: „EPP“) i ažuriranja podataka u EPP-u 
za 2023. godinu kako slijedi: 
 
 Naknada koja će se povjerenicima pašnog reda isplaćivati na ime ažuriranja podataka o 
pčelarima i o broju košnica u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2023. godinu iznosi 2,00 kn 
(slovima: dvije kune) bruto po ažuriranoj košnici. 
 
 

HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 

Zapisničar: 

Emil Horvatić, mag. iur. 

 

 

Dražen Kocet, ing. stroj. 
Predsjednik Saveza 

 

 


